
Styrelsemöte BAckvägens Andra Samfllllghetsförenlng 2025-02-03 

Närvarande: Åse Källan Warholm, Lars Asklöf, Anette Lindell, Roger Karlsson 

91 Ordförande öppnar mötet 

92 Val av Justerare Jämte ordföranden. Lars Asklöf. 

93 Godkännande av dagordning. Dagordningen lästes upp och godkändes. 

94 Föregående protokoll. Lästes upp. 

95 Laddstolpar- Nuläge. Uppdatering om nuläget. Möte planeras med laddgruppen för att 

diskutera elavtal, förbereda inför ett informationsmöte mm. 

96 Ekonomi. Genomgång av bokslut och förslag till budget inför årsstämman. 

§7 Årsstämma. Förberedelser inför stämman, vem gör vad. Förslag till Propositioner 
diskuterades. 

98 Övriga frågor 

- El i garage, inventering gjord. Styrelsen tittar vidare på lösning. 

- Besiktning av tak utförd. Byggfirman är informerad om dom brister vi vill få åtgärdade. 

- Råttfällor. Ewa kontaktar firman som satte ut fällorna för att diskutera om dom skall sitta kvar. 

- Lars redogjorde för status angående översvämningsproblematiken och kontakten med 
kommunen i frågan. Arbete pågår. 

- Lars redogjorde för status angående FNI. Inget besked från Kommunen ännu om hur det 

kommer att se ut. 

§9 Nästa möte. 2025-03-03 

§10 Mötet avslutas 

Sekreterare för mötet 

Roger Karlsson 

Ordförande 

Åse Källan Warholm 

J~ 

LarsAsklöf 
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